
Emne: Skolebestyrelsesmøde   
  
Møde dato  
25. oktober 2023  

Mødested  
Personalerummet  

Møde tidspunkt  
Kl. 17.00 - 19.30   

Møde nr.  
02  

Mødeleder   
Line Neuber  

Referent  
Betina Horskjær 

Deltagere  
Chalotte Fagan (formand), Denni Svendsen (næstformand), Louise Dieperink (forældre), Pernille 
Schramm (forældre), Kristine Sørensen (forældre), Lene Landtved (forældre), Svend Karberg (forældre), 
Jonna Ellerkamp (medarbejder), Betina Horskjær (medarbejder), Line Neuber (ledelse) + Lise Pedersen 
(elevråd) & Sif Kiærbye (elevråd)  
Bemærkninger  
 Afbud fra: Pernille Schramm, Jonna Ellerkamp, Louise Dieperink, Kristine Sørensen, Svend Karberg 

Dagsorden:  
  
1. Godkendelse af dagsorden  
 
Godkendt 
 

  
2. Faggennemgang: PLC v/BJ (orientering)  
 
Udsættes til 21. februar 2024 
 

  
3. Meddelelser (orientering)  

Personalet, SFO, ledelsen & formanden  
 
Det har været godt med en efterårsferie, nu er vi kommet godt i gang igen. 
Bjørn, Line og Katrine skal til workshop på mandag vedr. SFO. 
Katrine er konstitueret viceskoleleder indtil videre.  
Der er bestilt nye legeredskaber til legepladsen. SFO’en har sparet op til det. Der kommer ny rutchebane og 
en svævebane. Desuden kommer der en ”Hug me” på PLC, det er et læsemøbel. 
Der er også bestilt 3 tyngde-sækkestole, et til pauserum og to til specialklasser. 
Omklædningsrummene er færdigrenoveret. 
Der har været bygningstilsyn. Der er talt om akustik, ovenlysvinduer, maling, lofter mv. 
Vi har fået alle vores lysrør udskiftet til LED. De kan pt ikke dæmpes og slukkes, men det arbejdes der på. 
Chalotte har haft skrevet rundt til hele bestyrelsen vedr. ”Personalets dag”.  
 

  
4. Elevrådets punkt   
 
Ønsker frugtordning igen. Det er desværre for dyrt! Lene undersøger ”Fødevarerbanken” vedr. 
eftermiddagsmad i s-klasser. 
6. kl. ønsker at få toiletterne ved de nyrenoverede omklædningsrum. Gitte laver nyt skilt! 
Ønske om madaffaldsspand i hver klasse, som duksene tømmer. Line snakker med Gitte. 
Vi ønsker os også flere musemåtter. Betina får Gitte til at tjekke priser. 
Hækken ved lærerparkering dækker stadig for meget. Måske kunne man få et spejl op. Line fortæller, at 
Kolding Kommune er i gang med at gøre noget. 
Ønske om ”sorte sofaer” i Stillehavet. Betina kigger på det! 
Vi har delt bolde og kridt ud til alle klasser, og der er lagt fælles legetøj i kassen. 
Lise og Sif fortæller til morgensang om rutchebane og svævebane. 



 
5. Planlægning af Adventsfest torsdag den 7. december 2023 (aftaler)  
 
Planen gennemgået, arbejdsopgaver uddelt. 
 
 
6. SFO’ens åbningstid 
 
Drøftet. Bestyrelsen er kommet med deres holdning. 
 

  
7. Hvilke punkter fra mødet udvælges til videoresumé på FB (drøftelse) og hvem præsenterer  

det på videoen (beslutning)  
Videoreferat onsdag efter SB-møde – referat på hjemmesiden fredag i samme uge   

 
Betina nævner på FB fredag, at referatet ligger på skolens hjemmeside. 
 

  
8. Punkter til næste møde onsdag den 13/12-23  

• Faste punkter  

• Evaluering af Adventsfest  

• Kommunalt budget 2024  
  
 

9. Eventuelt   
 

Lene har haft et ønske med fra forældre i 2sb. Drøftet! 

 

 


